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S T A D S D E L S F Ö R V A L T N I N G  
 
B A R N C H E C K L I S T A  

  

 
Syftet med barnchecklistan är att varje beslut som rör barn och ungdomar ska föregås av en bedömning  
av i vilken mån barns och ungdomars rättigheter i enlighet med FN:s barnkonvention tillvaratas. 
De aspekter som särskilt ska beaktas är barns och ungdomars juridiska, sociala, ekonomiska och kulturella 
behov och rättigheter samt barns och ungdomars rätt till god hälsa och utveckling. Särskild hänsyn ska tas 
till barn och ungdomar med funktionshinder och / eller psykosociala svårigheter. 
 
 

Ansvarig avdelning: Stadsmiljö- och 
planeringsavdelningen 

Dnr: 013-934/2006 

Ärende: Skyltar och vakter vid skridskobanan i Vasaparken Handläggare: Monica Fredriksson 

 
1. Har barn och ungdomar getts möjlighet att uttrycka sin mening ? 

 
Ja  Nej  
 

Om ja, på vilket sätt? / Om nej, varför inte? 
Barn och unga har möjlighet att uttrycka sin mening via telefonsamtal eller mail till förvaltningen. De 
kan också låta föräldrar eller annan vuxen person framföra deras synpunkter. Förvaltningen har 
däremot inte gjort någon fristående generell undersökning av vad barn och unga som nyttjar isbanan 
har för synpunkter på klubbförbudet.   

 
 
2. Har hänsyn tagits till de synpunkter barn och ungdomar framfört? 
 
Ja  Nej  
 
Om ja, på vilket sätt? / Om nej, varför inte? 
 Eftersom vissa barn tycker att det är dumt med klubbförbud och andra barn tycker att det är bra, kan 
frågan inte besvaras med ja eller nej. Några barn har fått sina synpunkter tillgodosedda, andra inte, 
beroende på vad de anser om klubbförbudet.  
 

 
3. Innebär förslaget till beslut att barns och ungdomars bästa sätts i första rummet? 
 
Ja  Nej  
 
Om ja, på vilket sätt? / Om nej, varför inte? 
Denna fråga kan heller inte besvaras entydigt med ja eller nej. De barn som gärna vill åka med klubba 
anser sannolikt att deras bästa inte sätts i första rummet. Ur säkerhetssynpunkt kan man dock säga att 
barnens bästa sätts i första rummet, då förvaltningen föreslår att klubbförbud ska fortsätta råda och en 
stor skylt ska sättas upp för att förtydliga detta.   

 


